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Dimecres, 14 de novembre del 20'12
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oÈoc$e$åsme" Marc Màrquez ajorna fins avui
l'estrena en Moto GP a causa de la pluja.

æ
Fr¡tb*t" Preìenten les noves samarretes de
Catalunya del dissenyador lleidatà Custo.
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Un dub sense ing ssos
El president del Força Lleida, Félix González, justifica la delicada situació econòmica perquè no ha
rebut els diners esperats | | *xa åa de c*FsÞ e deå s de

JosÉ cARLos MoNGE
I LLEIDA I Félix González, presi-
dent del Força Lleida, va defen-
sar ahir la "sostenibilitat" del
projecte que va néixer l'estiu
passat com a aspecte ineludible
i va admetne que, en aquestpunt,
no veuen "de la mateixa mane-
ra", que el destituït EduTorres,
"el compliment de la filosofia
que es va pactar". Gonzálezva
afegir que això havia provocat,
pràcticament des del principi,
"xocs i discrepàncies" entreTor-
res i els membres de la junta di-
rectiva, que, "amb una majoria
aclap4radora", pensaven que
"s'havia d'interpretar d'una al-
tra manera". Recolzat per diver-
sos dels seus directius, Gonzá-
lez va justificar aií el cessament
deTorres, i va admetre que la
delicada situació econòmica de
I'entitat es deu al fet que no han
arribat els ingressos previstos.
Per aquest motiu, s'ha comuni-
'cat ala plantilla que fins al ge-
ner no podran garantir el com-
pliment puntual del pagament
Íntegre de les nòmines.

"Des del primer moment varn
dir que la princþal finalitat del
projecte era la sostenibilitat", va
indicar. "Vam explicar que si al
llarg de l'exercici es produr'en di-
ferències al pressupost entre les
despeses i els ingressos, el club
prendria mesures de correcció
immediates. Que entre acabar
amb dèficit o descendir,la deci-
sió seria descendfu." El president
també va recordar que al pacte
entre els socis fundadors "s'es-
tablia que si aþ del club no ho
complia, s'hauria d'apartar de
les seues funcions".

Gonzâlez va assenyalar que
no consideraTorres l"'ideòleg"
del club,ja que "la idea del nou
club no va ser només de I'Edu".
"Vam ser un grup de persones
els que hi vam participar, entre
ells l'Edu." Per això mateix, va
admehe queTorres continua sent
soci. "Encara és soci del club. Se
l'ha apartat de les seues funci-
ons directives i professionals. Si
ell demanés la baixa com a so-
ci, ho contemplaríem, però no
ens ho plantegem", va afegir.

Respecte a les dificultats de
tresoreria, va rebutjar que co-
metessin errors de càlcul. "Ens
vam haver de tirar a la piscina
sense fer gaires càlculs, perquè
hi havia un termini per inscnu-
re'ns. Quan ja érem a la piscina,
vam saber que l'ajuda de Faeria
i Diputació no arribaria fins al
20t3", va afegir.A més, en les

Francesc Perarnau, Josep Castarlenas, Pere Pauné, Félix González i Francesc Armengol, ahir durant la compareixença a la seu del club.

TORRES ENCARA ÉS SOC¡

Edu Torres cont¡nua sent soc¡

fundador del club, malgrat
que ha estat destiturt

de les seues func¡ons

negociacions amb el que havia
de ser el princþal patrocinador,
San Miguel, es van trobar que
"tenia un contracte firmat amb
un altre club" i va admetre que,
pel que fa a la campanya d'abo-
nats, la resposta ha sigut "més
fluixa" del que gsperaven,ja que
"tot just se zuperen els 1.L00 so-
cis", ' \

Així, sense ingressos d'insti-
tucions, socis, patrocinadors i
empreses, s'ha arribat a no po-
der complir el pagament de la

segona nòmina. Gonzâlez es va
mostrar convençut que "al ge-
ner canviaran les coses" i, al fe-
bre¡ estaran "en disposició de
planificar amb prou antelació la
pròxima temporada". En aquest
sentit, es va mostrar agraït da-
vant de la resposta de la plan-
tilla quan se'ls van comunicar
les dificultats i va dir que des del
club no es plantegen "fer baixes
per alleugerir el pressupost".

Malgrat tot, amb el convenci-
ment que al mes de gener s'in-
crementaran els ingressos, va as-
segurar que cada dia són "més
optimistes". "Confiem en elprc-
jecte i que les coses es vagin nor-
malitzant."Això sí, va demanar
la màxima col'laboració de la
ciutati va reconèixer que dema-
naran uh avançament a les ins-
titucions.

El club tindrà la seu a ileida
per facilitar nous abonaments
IAprofitant la compareixen- "Continuarem tenint pre-
çad'ahir,elpresidentdelFor- sència- a Torrefarrera, on
ça Lleida, Félix-González,va l'equip júnior continuarà ju-
anunciar ahir que I'entitatja gant els seus partits", va afe-
té establerta la seu social a gir, però han decidit "tindre
Lleida, al local de Príncep de la seu social en aquest local
Viana, i va descartar de nou de Lleida".
obrir oficina al Barris Nord. Gonzâlez també va ratifi-
Amb aquesta seu, l'entitat es- car Joaquín Prado com a mà-
pera donar més facilitats als . xim responsable de l'estruc-
seguidors que desitgin fer-se tura esportiva i va assenyalar
abonats aprofitant els des- que no es buscarà cap altre
comptes que ha establert el director esportiu. La setma-
club. - na que ve s'hi reuniran.


